
Vragen van Sociaal Gemert-Bakel voor de commissie vergadering Sociaal Domein.

In de Begroting 2021 van Gemeente Gemert-Bakel staat onder Sociaal Domein pag. 27 onder Doel 1 
Beoogde effecten, derde bullet: “Dit wordt getoetst door een klanttevredenheidsonderzoek en in 
samenwerking met de adviesgroep Sociaal Domein.”
Vraag 1a: Is een klanttevredenheidsonderzoek een valide meetinstrument om de kwaliteit van de 
                  zorg te meten? 
                  Zo ja, verklaar u nader.
                  Zo nee, waarom gebruikt u deze meting?
Vraag 1b: Komt er een nieuwe adviesgroep Sociaal Domein? Wanneer?

Verder “Het gebiedsteam Sociaal Domein is versterkt door meer expertise toe te voegen.”
Vraag 2: -Wat wordt bedoeld met meer expertise?
                -Over welke expertise gaat het hier?

De volgende bullet: “We vervangen dure zorg door goedkopere lokale voorzieningen om te proberen 
binnen de budgetten te blijven”.
Vraag 3: Goedkopere zorg: wat zegt dit over de inhoud en de kwaliteit van de zorg? Is die gelijk? Kunt 
u dit onderbouwen?
Welke garanties kunt u hiervoor geven?
Is zorg en voorzieningen identiek?

De volgende bullet: “Door samenwerking wordt genormaliseerd in plaats van geproblematiseerd”. 
Vraag 4: Wat was de oorzaak van/wie veroorzaakte de geproblematiseerde situatie?
                Hoe gaat de wethouder dit punt verwezenlijken?

Verder pag. 27 in de Begroting 2021
Doel 1
Resultaten 2021 punt 3:
Vraag 5: Wat wordt bedoeld met “Per 1 februari 2021 worden er alternatieve oplossingen ingezet 
voor casuïstiek betreffende autisme en GGZ-problematiek?
Kan de wethouder dit aangeven met concrete voorbeelden?

Doel 2
Beoogde effecten punt 2: Betreft “Jongeren met sombere gedachtes worden zo vroeg mogelijk 
gevonden om preventieve inzet te plegen en zwaardere jeugdzorg te voorkomen”
Vraag 6: Geldt deze preventieve inzet ook voor de voorschoolse- basisschool kinderen?
Vraag 7: Hoe worden jongeren gesignaleerd?

Doel 3
Vraag 8: Wat wordt bedoeld met uitvoeringsprogramma overheidsparticipatie?

In de detailbegroting staan alleen de bedragen voor het komende begrotingsjaar. Het is wenselijk dat 
ook de bedragen uit de begroting van 2020 vermeld worden, zodat er een vergelijking gemaakt kan 
worden.
Tot slot vraag 9: Wethouder kunnen wij die bedragen op korte termijn ook krijgen?

Vragen gesteld door Jan Hoevenaars, raadslid Sociaal Gemert-Bakel.




